
Notat vedrørande spelemiddelsøknad Alversund kunstgras 

 

Ei sak frå før eg tok over dette ansvaret. Vedlagte kostnadsoverslag er det som vart brukt forrige år. 

Tidlegare søknadar manglar tilsynelatande ein del av dei dokumenta det er krav om, og det er ikkje 

brukt riktige skjema. Då kommunen i førre runde fekk melding om at søknad var i orden, fornyar eg 

likevel med dei opplysningane som ligg føre. 

 

Som de ser er det delar av kostnadane her som ikkje kan seiast å ha med bana å gjera, og såleis ikkje 

er berettiga tilskot. Men kostnad for sjølve bana er uansett langt over det som skal til for å kunna 

søkja om 1 million i tilskot. 

 

Mvh Atle Vaage 


